
[1] 

 

Consiliul Local al Municipiului  
Curtea de Arges  

 

 

 
 
 

 
La sedinta de indata din data de 10 octombrie 2019, ora 11,00, au fost prezenti domnii consilieri: 

Andreescu Gheorghe, Badescu Nicolae – Razvan, Deaconu Marius, Dumitrache Stefan, Georgescu Doru, 
Oreviceanu Emelian, Paunescu Ion – Petre, Popescu Marius – Viorel, Radutu Babet Ana, Roventa Ana – 
Maria, Stancu Alexandra – Loredana, Serban Ion, Jubleanu Gabriel – viceprimar.  (13) 

Au fost absenti: Chefani Jean, Dabija Bogdan – Alexandru, Dicu Maria, Marinescu Ion – Madalin, 
Mitrofan Cristian, Molea Gheorghe. (6) 

La sedinta a fost prezent domnul primar Constantin Panturescu si domnul secretar Radu Chirca. 
Presedintele de sedinta, domnul Deaconu Marius, anunta ca se suplimenteaza ordinea de zi cu un 

punct privind aprobarea valorilor activitatilor serviciului de iluminat public. Prezinta ordinea de zi in noua 
forma, astfel: 

1. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea anularii accesoriilor obligatiilor bugetare datorate 
bugetului local restante la 31 decembrie 2018 si pentru aprobarea procedurii de acordare a anularii 
acestora. 

2. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea documentaţiei tehnico-economica (faza Studiu de 
fezabilitate cu elemente de documentatie de avizare a lucrarilor de interventii) şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru proiectul: ”Dezvoltarea transportului public in Municipiul Curtea de Arges”. 

3. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Politicii de parcare la nivelul Municipiului Curtea de 
Arges. 

4. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea valorilor activităţilor serviciului de iluminat public. 
Se supune la vot ordinea de zi prezentata. Este aprobata cu 11 voturi “Pentru” si 2 voturi “Impotriva” 

(Georgescu Doru, Paunescu Ion-Petre). 
Domnul primar precizeaza ca acest ultim proiect s-a introdus pe ordinea de zi deoarece este urgent, 

trebuie depus dosarul la ANRSC pentru obtinerea licentei. Arata de asemenea ca punctele 2 si 3 sunt 
legate de proiectul european care urmeaza sa fie depus zilele acestea, proiect ce include modernizarea 
statiilor transportului in comun dar si autobuze electrice. 

Domnul Serban Ion intreaba daca acele statii vor avea camere video. 
Domnul primar arata ca vor fi statii moderne prevazute cu prize de incarcare,WiFi, spatiu publicitar. 

De asemenea spune ca este de apreciat efortul facut de catre cele trei doamne, pentru ca acest proiect sa 
poata fi depus.  

Domnul Serban Ion intreaba in cat timp se va realiza proiectul. 
Doamna Zarioiu Janina, sef Serviciu juridic, spune ca mai intai se incarca cererea de finantare in 

MySMIS, dupa care urmeaza perioada de evaluare administrativa, tehnica si apoi semnarea contractului. 
Arata ca in general, pentru fiecare proiect, aproximativ intr-un an se semneaza contractul de finantare  si 
urmeaza licitatiile. Pentru acest proiect se vor licita mai intai lucrarile si apoi autobuzele. In mod normal 
partea de lucrari trebuie terminata in 24 de luni. 

Se trece la primul punct: PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea anularii accesoriilor 
obligatiilor bugetare datorate bugetului local restante la 31 decembrie 2018 si pentru aprobarea procedurii 
de acordare a anularii acestora. 

Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul.  
Domnul Serban Ion intreaba care este termenul pana la care se depun cererile. 
Doamna Tudorescu Simina, sef Serviciu ITL, precizeaza ca data de 15 decembrie este termenul 

limita. 
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Intrucat s-au incheiat discutiile cu privire la acest punct de pe ordinea de zi, presedintele de sedinta 
supune adoptarii proiectul de hotarare prezentat. Hotararea este adoptata cu 13 voturi “Pentru”.  

Se trece la punctul nr. 2: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea documentaţiei tehnico-
economica (faza Studiu de fezabilitate cu elemente de documentatie de avizare a lucrarilor de interventii) şi 
a indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul: ”Dezvoltarea transportului public in Municipiul Curtea de 
Arges”. 

Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul.  
Domnul Serban Ion intreaba cate statii sunt prevazute in proiect. 
Doamna Zarioiu Janina precizeaza ca vor fi in jur de patruzeci de statii, dar nu vor avea toate 

aceleasi dimensiuni. 
Domnul Paunescu Ion-Petre observa in documentatie ca sunt trecute cheltuieli pentru informare si 

publicitate dar si comisioane, cote taxe, costul creditului. Intreaba daca se face un credit. 
Doamna Zarioiu Janina explica faptul ca Ghidul solicitantului obliga sa existe o buna informare, sa 

fie anuntati cetatenii, sa fie facute pliante si diverse materiale.  
Domnul primar arata ca nu se pune problema de credit la un proiect european. 
Intrucat s-au incheiat discutiile cu privire la acest punct de pe ordinea de zi, presedintele de sedinta 

supune adoptarii proiectul de hotarare prezentat. Hotararea este adoptata cu 13 voturi “Pentru”.  
Se trece la punctul nr. 3: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Politicii de parcare la nivelul 

Municipiului Curtea de Arges. 
Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul.  
Domnul Serban Ion intreaba daca exista un regulament al parcarii 
Doamna Zarioiu Janina arata ca se lucreaza la acest regulament si se va veni cu el in consiliul local. 
Domnul Serban Ion este de parere ca trebuie rezolvata problema parcarilor in oras si arata ca intr-o 

noapte, bulevardul era plin de masini parcate. In aceste conditii nu se poate face salubrizarea. De 
asemenea spune ca trebuie rezolvata problema parcarii pe trotuare. Considera ca trebuie organizata o 
intalnire cu politia. 

Domnul primar precizeaza ca va trebui facuta o sedinta pentru ceea ce trebui aprobat in legatura cu 
bazinul de inot si atunci s-ar putea chema reprezentantii politiei, iar la finalul sedintei sa se stea de vorba cu 
dumnealor. De asemenea considera ca la sedintele de consiliu local trebuie sa se discute strict pe 
proiectele de hotarare supuse dezbaterii, conform ordinii de zi. 

Domnul Paunescu Ion-Petre intreaba cum se va face plata parcarii. 
Doamna Zarioiu Janina arata ca vor fi prevazute parcometre, dar plata se va putea face si prin SMS. 
Intrucat s-au incheiat discutiile cu privire la acest punct de pe ordinea de zi, presedintele de sedinta 

supune adoptarii proiectul de hotarare prezentat. Hotararea este adoptata cu 13 voturi “Pentru”.  
Se trece la punctul nr. 4: PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea valorilor activităţilor 

serviciului de iluminat public. 
Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul.  
Intrucat nu au fost  discutii cu privire la acest punct de pe ordinea de zi, presedintele de sedinta 

supune adoptarii proiectul de hotarare prezentat. Hotararea este adoptata cu 12 voturi “Pentru” si 1 vot 
“Abtinere” (Paunescu Ion-Petre).  

Presedintele de sedinta, domnul Deaconu Marius, declara sedinta inchisa. 
 
 
           Presedinte de sedinta                                        Secretar general municipiu   

                         DEACONU MARIUS                              CHIRCA RADU 
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